



စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး ၏ ကြော်ငြာချက် ဘာသာ ရပ် စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး ၏ အုပ်ချုပ် မှ တွင် ရိုးသား သော ဆန္ဒအစိုးရ အနေ ဖြင့်အမျိုးသား အဆင့် မဟာ ဗျူဟာ ကို ပြင်ဆင် ထား သည်။

အဂတိ လိုက်စား မှ နှင့် အကျင့် ပျက် ခဏ္ဍား မှ ကို ဘိုက် ဖျက် ရာ တွင် အစိုးရ စီမံ ခန့်ခွဲ မှ စနစ် များ ကိုဟန် ချက် ညီညီ ဖော်ဆောင် ခြင်း။ အဂတိ လိုက်စား မှ တိုက် ဖျက် ရေး အစီအမံ များ ကို အစိုးရ ကဏ္ဍ တွင် အဂတိ လိုက်စား မှ တားဆီး နိမ်နင်း ရေး အတွက် အရေး ကြီးသော မဟာ ဗျူဟာ တစ် ရပ် အဖွဲ့ချုပ် ထား သည်။ ယခုတရား များ ဖော်ဆောင် ခြင်း နှင့် လိမ်လည် မှ တိုက် ဖျက် ရေး စနစ် များ ပါဝင် သည်။ ထိုရောက် ရန် အမျိုးသား အဆင့် မဟာ ဗျူဟာ၊ အဂတိ လိုက်စား မှ တိုက် ဖျက် ရေး နှင့် အကျင့် ပျက် ခဏ္ဍား မှ တိုက် ဖျက် ရေး ဆိုင်ရာ ကိစ္စ ရပ် များ၊ ယင်း သည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် မှ တွင်

စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး ၏ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက် မှ လမ်းညွှန် ချက် နှင့် အညီ ဖြစ်သည်။ စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ ရေဒီယို ရုံး နှင့် ၎င်း ၏ တွဲဖက် အဂျင်စီ များ ၏ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက် မှ တွင် သမာဓိ နှင့် ပွင့်လင်း မြင်သာ မှ အဆင့် မြင့်တင် ရေး၊ ယင်း နှင့် ပတ်သက် ရှိ စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး၊ ထိုကဏ္ဍ ကောင်း သော သစ္စာ တရား ကို ဟောပြော လော စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး ၏ အုပ်ချုပ် မှ တွင် အုပ်ချုပ် ရေး မှ များ၊ စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး နှင့် ၎င်း ၏ တွဲဖက် အဂျင်စီ များ ရိုးသား စွာ လည်ပတ် နိုင် စေ ရန် အတွက် နီးနယ် ရှိ ဝန်ထမ်း များ နှင့် အများ ပြည့်သူ ထံ သို့၊ ကောင်းမွန် သော အုပ်ချုပ် ရေး မှ များ နှင့် အညီ လုပ်ငန်း များ ကို စီမံ ခန့်ခွဲ နိုင် စေ ရန် ကိုပိုမို ဆောင်ရွက် ခြင်း ပြည့်သူ အကျိုး စီးပွား ကို ဦးစား ပေး ပါ။ အဂတိ လိုက်စား မှ တိုက် ဖျက် ရေး စနစ် ကို မြှင့်တင် ပါ။ အဂတိ လိုက်စား မှ ကို အား ကောင်း စေ မည့် ယခုတရား များ နှင့် လုပ်ငန်း စဉ် များ ဖန်တီး ရန် အဂတိ လိုက်စား မှ အခါအခါ ကို လိုက် မီ ရန် တာဝန် ခံ မှ နှင့် စိစစ် ရန် အဆင်သင့် ဖြစ်စေ သော စနစ် တစ် ရပ် ကို လိုက်နာ သည့် အဖွဲ့အစည်း ယဉ်ကျေး မှ ကို ဖန်တီး ပါ။ ပီပြင် သည့် များ ကို တာဝန် ယူ ပါ။ လျစ်လျူ မရှ ဘဲ အဂတိ လိုက်စား မှ ကို ဟန်တား အရေး ယူ ဖို့ အသင့် ဖြစ်နေ ပါ ပီပြင် လည်း မဝင် ဘူး။ အကျိုး စီးပွား ပဋိပက္ခ ဟု ထင် မြင်ယူဆ နိုင် သည့် မည်သည့် လုပ်ငန်း တွင် မဆို ပါဝင် လုပ်ကိုင် ပါ။ ဤ သည် မှာ ပြည့်သူ များ အတွက် ဝန်ဆောင် မှ များ ရရှိ ရန် ဖြစ်သည်။ အညီ အမျှ စမ္မတစခွန်

မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး တွင် ခွဲခွဲ ဆက်ဆံ မှ မရှိ ဘဲ ယုံကြည် မှ မရှိ စေ ရ။ ထိုကဏ္ဍ အထူးထူး အချက် အလက် များ အတွက်

ထုတ်ပြန်ကြေညာ ခဲ့ သည်။ တွင် ကြော်ငြာခဲ့ သည်။ ဇွန် လ 2022

( Mr. Chatchai Khantham )

စမ္မတစခွန် မူလ တန်း ပညာ ရေး ဝန်ဆောင် မှ နယ်မမြေရုံး ညွှန်ကြား ရေး မှ